
Zápis z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Zvole, 
konaného dne 3. listopadu 2006 

 
 
Přítomni: František Králíček, Miroslav Stoklasa, Marcel Pudich, Hana Šiplerová, Jaroslava 
Hrubá, Luboš Hrachovec, Václav Jež, Marek Novák, Jaroslav Šafránek, Marie Figelová, Hana 
Zelingrová, Josef Šebek, František Mrkus, Věra Nesá, Miloslav Petříček 
 
Zasedání zahájil jako nejstarší zvolený zastupitel Jaroslav Šafránek, který vedl jednání až do 
okamžiku zvolení starosty obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v termínu dle zákona 
č. 128/2000 Sb. o obcích. 
 
Zapisovatelkou byla pověřena Ing. Trnková. 
 
Program: 

1. slib zvolených zastupitelů 
2. volba volební komise 
3. volba starosty a místostarosty 
4. volba členů rady 

 
 
1. Složení slibu nově zvolenými zastupiteli 

 
Slib složili všichni zvolení zastupitelé. 
 

2. Volba volební komise 
 
Jako členové volební komise byli navrženi:  Olga Vitvarová 

                                                                         Alena Řezníčková 
                                                                        Miroslav Šipler 
Navrženou volební komisi odsouhlasili všichni členové zastupitelstva. 
 

3. Volba orgánů obce 
 
Ing. Šafránek dal hlasovat o tom, zda volba orgánů obce proběhne tajně či veřejně: 
 
8 členů hlasovalo pro veřejnou volbu, 7 členů hlasovalo pro tajnou volbu. 
 
Volba starosty obce: 
Kandidátka č. 3 navrhuje na funkci starosty Marcela Pudicha, 
kandidátka č. 1 navrhuje Marii Figelovou. 
 
Marcel Pudich získal 8 hlasů, Marie Figelová 7 hlasů, starostou byl zvolen Marcel Pudich. 
 
Jaroslav Šafránek předal slovo nově zvolenému starostovi Marcelu Pudichovi.  
Pan Pudich poděkoval za důvěru voličů. 
 
Volba místostarosty obce: 
Kandidátka č. 3 navrhuje na funkci místostarosty Miroslava Stoklasu, 
kandidátka č. 1 navrhuje Miloslava Petříčka. 



Miroslav Stoklasa získal 8 hlasů, 1 člen ZO se zdržel hlasování, 6 členů bylo proti, 
Miloslav Petříček získal 7 hlasů, místostarostou byl zvolen Miroslav Stoklasa. 
 

4. Volba členů rady 
 
Členy rady se automaticky stávají starosta Marcel Pudich a místostarosta Miroslav 
Stoklasa. 
 
Volba zbývajících členů rady: 
Kandidátka č. 1 navrhuje Jaroslav Šafránka, Františka Mrkuse a Věru Nesou, 
Kandidátka č. 3 navrhuje Marka Nováka, Luboše Hrachovce a Hanu Šiplerovou. 
 
Průběh hlasování: 
Jaroslav Šafránek: 7 pro, 8 proti 
František Mrkus: 7 pro, 8 proti 
Věra Nesá: 7 pro, 8 proti 
Marek Novák: 8 pro, 1 se zdržel, 6 proti 
Luboš Hrachovec: 8 pro, 1 se zdržel, 6 proti 
Hana Šiplerová: 8 pro, 1 se zdržel, 6 proti 
 
Členy rady Obce Zvole byli zvoleni: 
Marek Novák, Luboš Hrachovec a Hana Šiplerová. 
 
Miroslav Šipler jménem volební komise potvrdil platnost výsledků volby starosty, 
místostarosty a členů rady Obce Zvole. 
 
Členové dalších orgánů obce – výborů a komisí – budou zvoleni v nejbližších dnech a 
občané budou s výsledky těchto voleb seznámeni na dalším zasedání ZO, které bude 
svoláno do 1 měsíce. 
 

5. Diskuse 
 

pí. Řezníčková:  
Rozdíl v počtu získaných hlasů při volbách mezi zvolenými kandidáty není tak velký, aby 
nemohli být zvoleni do funkcí i členové 1. kandidátky. 
Komunikace mezi členy ZO, tak jak byla prezentována v předvolební kampani, již vázne na 
prvním zasedání. 
pí. Vitvarová:  
Dotaz, proč členové vítězné kandidátky nevyužijí zkušeností lidí, kteří na obci pracovali 
v minulém volebním období. 
p. Pudich: 

- Zástupci obou kandidátek budou osloveni a v případě zájmu budou pracovat v komisích a 
výborech obce. 

- p. Florian: 
- Poměr ve volbách do ZO by měl sice předpokládat účast členů 1. kandidátky na řízení obce, 

avšak způsob vyhlášení 15tičlenného zastupitelstva, kdy občané nebyli dopředu o tomto 
informováni, potvrzuje, že vůle komunikovat s občany i mezi členy ZO nebyla ani za 
minulého zastupitelstva.  

- p. Stoklasa: 
- Opakuje, že v nejbližší době začnou vznikat komise a budou osloveni kandidáti obou 

kandidátek. 



- pí. Vyskočilová: 
- Poděkování odstupujícímu zastupitelstvu za vykonanou práci a přínos pro obec. 
- Dotaz, jaké komise a výbory budou zvoleny. 
- p. Pudich: 
- Počet a struktura komisí je prozatím v jednání, každopádně bude komise stavební, školská, 

kulturně-sociální, komise pro čistotu, zeleň a kulturní vzhled obce, tisková a koordinační 
komise, dále finanční a kontrolní výbor. 

- pí. Zelingrová: 
- Vyjádřila nesouhlas s volbou starosty a pochybnosti, zda se bude moci naplno věnovat své 

funkci. 
- pí. Šiplerová 
- Výběr starosty i místostarosty byl zodpovědný a promyšlený. 
- p. Hůrka 
- Vznesl dotaz na pana Stoklasu, zda bude jako zastupitel obce při vydávání stavebního 

povolení postupovat dle platné OZV o poplatku za připojení stavebního pozemku na stavbu 
vodovodu a kanalizace. 

- p. Stoklasa 
- Reagoval, že původní vyhláška, kterou kdysi jako stavebník napadl,  byla v rozporu se 

zákony. Současná vyhláška sice v rozporu s platnou legislativou není, avšak pokud bude mít 
možnost, bude usilovat o její zrušení. 

- p. Hůrka  
- Vznesl dotaz na pana Králíčka, jak jsou majetkově vypořádány inženýrské sítě v lokalitě 

„Dallas“ (ulice U Lesa a Polní). 
- p. Králíček 
- Zmíněná lokalita byla zainvestována, nepřebrána obcí. 
- p. Hůrka 
- Dotaz, jaký je názor současných zastupitelů na rozšíření, ponechání či zrušení komerční zóny 

a konkrétně na provoz firmy J.ŠEBEK-INTEBO 
- p. Králíček 
- Po prostudování situace bude zastupitelstvo reagovat, nechce firmu INTEBO rušit, ale udržet 

její chod „v rozumné hranici“. 
- p. Hůrka 
- Stížnosti občanů na hluk pocházející z provozu firmy INTEBO jsou sice proklamovány 

nejvíce, ovšem mnoha dalším lidem v obci vadí i jiné formy hluku, např. hluk pocházející ze 
zvýšeného silničního provozu, který vznikl následkem výstavby nových domů a 
přistěhováním nových lidí. 

- p. Figelová 
- Upozornila na vydání letáku, týkajícího se firmy INTEBO, a to těsně před volbami, materiál 

byl anonymní, ale špinil pouze 2 ze 3 kandidátek. 
- p. Hůrka  
- Dotaz na webové stránky ODS. 
- p. Králíček 
- V současnosti jsou stránky zvolské ODS součástí na webových stránek ODS Vestec. 
- pí. Šindelková 
- Dotaz, kdy se zřídí internetové stránky, zda bude fungovat internetová diskuse 
- p. Pudich  
- Stránky se zřídí do nejdříve, internetová diskuse je v plánu rovněž 
- pí. Zelingrová 
- Znovu zpochybnila možnost domluvy mezi zastupiteli, jednostranné zvolení členů do řídících 

funkcí ukazuje na skutečnost, že hlasovaly strany a ne jednotlivci dle svého názoru. 
-  



- p. Jež 
- V reakci na názor paní Zelingrové uvedl, že teprve práce jednotlivých členů ukáže, jak bude 

zastupitelstvo fungovat a spolupracovat. V komisích, výborech budou nabídky i pro členy 1. 
kandidátky. 

- p. Duda 
- Hlasovat a rozhodovat budou na zasedáních všichni členové ZO, nejen ti, kteří byli dnes 

zvoleni do funkcí. 
- pí. Figelová 
- Výsledkem minulých voleb byl poměr v zastupitelstvu 6:3, a přesto zde byla snaha o 

domluvu. 
- p. Šafránek 
- Vyřazením dosavadních členů ZO z vedení obce se současné vedení obce zbavilo možnosti 

návaznosti na práci předchozího zastupitelstva. 
- p. Pudich  
- Poděkoval občanům za účast na zasedání, odstupujícímu zastupitelstvu za vykonanou práci a 

vyjádřil přesvědčení, že současné ZO bude ve vzájemné spolupráci hájit zájmy obce. 
-  

 
 
 

Zapsala :  Olga Trnková                              ……………………………….                          
                                                                   
Členové volební komise: 
 
Olga Vitvarová                                                                      ………………………………. 
 
Alena Řezníčková                                                                  ………………………………. 
 
Miroslav Šipler                                                                       ……………………………… 


